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Abstract (en)
[origin: WO2018036818A1] The invention relates to a rotor of a gas turbine, comprising a first rotor disk (01) and a second rotor disk (02), between
which a sealing ring formed by sealing segments (31) is arranged. For fastening, according to the invention, the sealing segments are fastened
directly to the rotor disks (01, 02) without load support on the rotor blades (21, 22). For this purpose, a type of bayonet connection is proposed.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rotor einer Gasturbine, mit einer ersten Rotorscheibe (01) und mit einer zweiten Rotorscheibe (02) zwischen denen
ein Dichtring gebildet von Dichtsegmenten (31) angeordnet ist. Zur Befestigung ist vorgesehen, dass die Dichtsegmente unmittelbar an den
Rotorscheiben (01,02) ohne Lastabstützung an den Laufschaufeln (21,22) befestigt werden. Hierzu wird eine Art Bajonettverbindung vorgeschlagen.
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